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Abstract (en)
The mounting means possesses a bracket (1) comprising, for its fixation to a building wall (12), two longitudinal slots (2), into each of which
an eccentric disc (13) engages. On turning the eccentric discs (13) in each case about a pin (3), the bracket (1) is adjusted upwards. Lateral
displacement of the bracket and also downward-adjustment of the installation block (6) are possible independently thereof. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Montagevorrichtung besitzt einen Bügel (1), der zu seiner Befestigung an einer Gebäudewand (12) zwei Längsschlitze (2) aufweist, in die
jeweils eine Exzenterscheibe (13) eingreift. Beim Drehen der Exzenterscheiben (13) jeweils um einen Stift (3) wird der Bügel (1) in der Höhe
verstellt. Unabhängig davon ist ein seitliches Verschieben des Bügels sowie eine Tiefenverstellung des Installationsblockes (6) möglich. <IMAGE>
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